

Modeling Training in Kiev
Kiev / Ukraine 29th of August – 9th of September

DRAFT LOGISTIC AGENDA

Monday, 29 th August 2011	Arrival of all participants to Kiev. Individual Transfer to the Khreschatik Hotel . Address: 14 Khreschatik St., Kiev Phone: +38 (044) 596 80 04
	<div style="border: 1px solid black; padding: 5px;"><p>Your accommodation is paid by the IDEA project, including breakfast. Any extras: mini bar, telephone, dry cleaning, etc, will be paid by you.</p></div>
	<ul style="list-style-type: none">• Meeting at 13:30 p.m. in the lobby. Going to State Road Transport Research Institute (57, Peremogy avenue, Kiev)• Trainings from 14:00 p.m. till 16.00 p.m. Will be hold in the Conference hall of the State Road Transport Research Institute
Tuesday, 30 th August 2011	<ul style="list-style-type: none">• Trainings from 10:00 a.m. till 17:00 p.m. Will be hold in the Conference hall of the State Road Transport Research Institute
Wednesday 31 st August 2011	<ul style="list-style-type: none">• Trainings from 10:00 a.m. till 17:00 p.m. Will be hold in the Conference hall of the State Road Transport Research Institute
Thursday, 1 st September 2011	<ul style="list-style-type: none">• Trainings from 10:00 a.m. till 17:00 p.m. Will be hold in the Conference hall of the State Road Transport Research Institute
Friday, 2 nd September 2011	<ul style="list-style-type: none">• Trainings from 10:00 a.m. till 12:00 Will be hold in the Conference hall of the State Road Transport Research Institute• Individual transfer of all participants.

Contacts

For additional information please contact

Dr. Ashraf Hamed Tel. +49 1515 26 30 145
Ms. Yulia Akhtonskaya Tel. +380977899990 akhtonskaya@gmail.com

Notice

Please keep your boarding passes/ train invoices as these are very important documents for reimbursement and per diem. Please hand over the boarding passes/ train invoices to IDEA project before leaving Kiev.

Modeling Training in Kiev
Kiev / Ukraine 29th of August – 9th of September

ПРЕДВАРИТЕЛЬНАЯ ЛОГИСТИЧЕСКАЯ ПОВЕСТКА ДНЯ

Понедельник, 29 августа 2011	Прибытие всех участников в Киев. Индивидуальный приезд в отель Крещатик. Адрес: Ул. Крещатик 14, Киев Телефон: +38 (044) 596 80 04
<div style="border: 1px solid black; padding: 5px;"> <p>Ваше размещение оплачено проектом ИДЕА. Любые дополнительные расходы: мини бар, телефон, химчистка, и так далее, будут оплачены вами.</p> </div>	
<ul style="list-style-type: none"> • Встреча в 13:30 в фойе. Уход в Государственный Автотранспортный Научно–Исследовательский Институт (проспект Победы 57, Киев) • Тренинг с 14:00 до 16.00 Будет проведен в Конференц-зале Государственного Автотранспортного НИИ 	
Вторник, 30 августа 2011	<ul style="list-style-type: none"> • Тренинг с 10:00 до 17:00 Будет проведен в Конференц-зале Государственного Автотранспортного НИИ
Среда 31 августа 2011	<ul style="list-style-type: none"> • Тренинг с 10:00 до 17:00 Будет проведен в Конференц-зале Государственного Автотранспортного НИИ
Четверг, 1 сентября 2011	<ul style="list-style-type: none"> • Тренинг с 10:00 до 17:00 Будет проведен в Конференц-зале Государственного Автотранспортного НИИ
Пятница, 2 сентября 2011	<ul style="list-style-type: none"> • Тренинг с 10:00 до 12:00 • Будет проведен в Конференц-зале Государственного Автотранспортного НИИ <p>Индивидуальный отъезд всех участников</p>

Контактные данные

Для дополнительной информации просим связаться

Д-р Ашраф Хамед

Тел. +49 1515 26 30 145

Г-жа Юлия Ахтонская

Тел. +380977899990

akhtonskaya@gmail.com

Примечание

Просим сохранить ваши посадочные талоны/инвойсы за покупку билетов на поезд так как данные документы важны при возмещении вам затрат и выплата суточных. Просим передать посадочные талоны/инвойсы за покупку билетов на поезд представителям проекта ИДЕА до того как вы покинете Киев.